
Ge dig själv som ett levande offer, det är din andliga Gudstjänst 
När jag funderade på vad jag skulle dela dök följande ämnen upp: 

 Lovets offer 

 Hinder för växt 

 Varför Gudstjänst 
 
Bön- Hjälp mig Herre att förmedla vad du vill ha sagt. Amen 
 
Rom 12:1-2 

 Gud vill ha oss, hela oss. När vi överlåter oss till honom så behagar vi Honom. 
 
Heb 9:25-28 

 Kristi offer är fullkomligt, så inget mer offer för synd behövs. 
 
1 Kor 3:16-17 

 Vi är Guds tempel, och Gud genom den Helige Ande bor i oss. 

 Precis som Gud möter sitt folk i templet vill han möta oss idag, och ha gemenskap med oss. Detta 
bör vara våra Gudstjänsters primära syfte, och definitivt lovsångens primära syfte. 

 Gud har också gett oss ett underbart löfte. 
Matt 18:20 
Matt 22:36-40 

 Vertikal kärlek = kärleken till Gud 

 Horisontal kärlek = kärleken till våra medmänniskor 
 

 Gudstjänsten är alltså till för att möta Gud, men också för att möta våra medmänniskor. 
Att leva i dessa bud utan församling är väldigt svårt. 

 
Ps 100 

 (Denna Psalm läste jag vid mitt eget dop) 

 Gud kallar oss till sig till att lovsjunga och tacka till att ge oss själva som levande offer (Rom 12), 
som vi började med att läsa. 

 Lovsången är alltså vårt offer till Gud, inte ”Allsång på Skansen” eller ett fint uppträdande att 
titta på. Det handlar om vårt hjärtas möte med Gud, inte om vår sångröst eller tondövhet. 

 Vi sträcker våra händer till Gud i lovsången, som ett tecken på att vi ger den och oss själva till 
honom. Precis som de första prästerna gjorde sig själva till ett viftoffer åt Herren. 

4 Mos 8:13-14 
Ps 63:5 
Ps 141:2 
1 Tim 2:8 

 Gud bjuder alltså in oss till gemenskap med Honom. 
Ps 50:14 
Matt 5:23-25 

 Vi behöver ta emot Guds förlåtelse och rena oss, så vi kan ge oss själva som et helig offergåva till 
Herren. Vi behöver också förlåta dem som syndat mot oss. 

 
Luk 6:37-38 

 Herren verkar förvänta sig att vi ska förlåta som han förlåter oss. 

 Vad betyder det att förlåta, jo att vi ger upp vår rätt till hämd/Vi ger upp rätten att straffa. Det 
betyder inte att man litar på den man förlåtit, eller ens behöver umgås med den. 



 Varför är det så viktigt, jo när vi binder andra för vad de gjort oss, så binder vi oss 
själva vid dem och kan inte gå vidare. 

 Vi kan inte läka såren vi fått innan vi förlåter dem som sårat oss. 
 En vis själavårdare ställde en fråga till mig när jag hade svårt att förlåta ” Har har 

förstört flera år av ditt liv, ska han få förstöra resten av det också?” 
 Förlåtelse är främst ett beslut, och inte en känsla. 

 Så låt oss gå till rätta med oss själva, släppa vårt krav på straff för andra och kasta oss i Guds 
famn. 

 
Så vilket ämne har jag nu delat om? 

 Lovets offer 

 Hinder för växt 

 Varför Gudstjänst 


